

الرقم :خ م/م ع/ر/۱۱٦/۲۰۲۰م التاريخ : ۱۹ / ۳ / ۲۰۲۰م

## الموضوع: قرار تأجيل عقد اجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنويه لشركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع)

إستناداً إلى التعميم الصادر من الهيئة العامة لسوق المال بالرقم (٢٠٢٠/٣م) بتاريخ ١٨ مارس٢٠٢٠م والمتعلق بوقف إنعقاد جميع الجمعيات العامة لشركات المساهمة العامة إعتباراً من تاريخه وحتى إشعار أخر.

نود إفادة مساهمي الشركة الكرام بأنه قد تقرر تأجيل عقد إجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنويه للشركة المزمع عقدهما يوم الأحد الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢٠م حتى إشعار أخر .

سائلين الله عزوجل أن يحفظ البلاد وسلطانها المفدى وشعبها والمقيمين عليها من كل مكروه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

سالم بن عقيل بن أحمد الهلاي

المديسر التعبام



شركة الخَدَمات المالية (ش.م.ع.ع) FINANCIAL SERVICES CO.(S.A.O.G)



Ref: FSC/116/2020 Date: 19 March 2020

## Subject: Postponing of the Extraordinary General Meeting & Annual General Meeting of Financial Services Company (S.A.O.G)

According to CMA circular issued by the CMA (3/2020) dated March 18, 2020 relating to suspending of all General Meetings of public joint-stock companies from the date of the letter until further notice.

We would like to notify the shareholders of the company that it has been decided to postponed the Extraordinary General Meeting & Annual General Meeting of Financial Services Company (S.A.O.G), which was scheduled to be held on Sunday 29 March 2020 until further notice.

We ask God Almighty to protect Oman and its Sultan and Omani Nation and Residents from all diseases.

Best regards,

Salim Ageel Ahmed Al- Hadi **General Manager**